
 

„PROTOKÓŁ Nr XVI.2020 

z sesji Rady Gminy Majdan Królewski 

odbytej dnia 24 listopada 2020 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Majdanie Królewskim w godz. 1400 – 1445 

 

 

Sesji przewodniczył Pan Waldemar Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski. 

 

W sesji udział wzięło 14 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

 

1. Jerzy Wilk – Wójt Gminy Majdan Królewski 

2. Janina Wójtowicz – Z- ca Wójta Gminy Majdan Królewski 

3. Małgorzata Letniowska – Skarbnik Gminy 

4. Sołtysi sołectwa – jak w liście obecności 

 

 

Ad.1.  

Otwarcie sesji. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski Pan 

Waldemar Kamiński. 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych 

jest 14 radnych i Rada Gminy jest władna, aby podejmować prawomocne decyzje. Poprosił także 

radnych o potwierdzenie swojej obecności za pomocą pilotów.  

(lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

Zaproponował, aby obrady XVI sesji przebiegały według następującego porządku: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XV sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

5. Informacja o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich 
złożenia. 



6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 
2021; 

2) Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021; 
3) zawarcia porozumienia międzygminnego o powierzeniu Miastu Rzeszów zadań Gminy 

Majdan Królewski w zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli 
poprzez przyjmowanie osób w stanie nietrzeźwości do Izby Wytrzeźwień w Rzeszowie; 

4) przyjęcia rocznego Programu współpracy Gminy Majdan Królewski z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2021 rok; 

5) wyznaczenia aglomeracji Majdan Królewski; 
6) wyznaczenia aglomeracji Krzątka; 
7) ponownej skargi na działania Wójta Gminy Majdan Królewski w przedmiocie 

naruszenia stosunków wodnych; 
8) zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy; 
9) zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok. 

  
7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania, uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący poddał porządek obrad XVI sesji pod głosowanie. 

W głosowaniu, w którym udział brało 14 radnych, Rada Gminy 14 głosami za przyjęła proponowany 

porządek obrad. 

(porządek obrad stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z XIV sesji 

Pan Przewodniczący poinformował, że do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi i poddał protokół z XV 

sesji pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Gminy 14 głosami za przyjęła protokół z XV sesji. 

 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

Pan Wójt poinformował, że od ostatniej sesji do Urzędu spłynęło 128 faktur i 1367 pism, łącznie 

stanowi to 1495 spraw które są załatwiane bądź zostały załatwione.  



Następnie poinformował o przeprowadzonych w tym okresie przetargach i zakończonych inwestycjach 

oraz złożonych wnioskach o dofinansowanie: 

 Podpisaną umowę o zamówienie publiczne na dostawę autobusu 20-osobowego, 

przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych. Pojazd został dostarczony wczoraj. 

Łączna wartość tego zamówienia to jest 261 375 złotych.    

 Podpisano również umowę o zamówienie publiczne w trybie przetargu nieograniczonego na 

roboty budowlane tj. budowa sieci wodociągowej, kanalizacyjnej i sanitarnej na terenie gminy 

Majdan Królewski w zakresach: budowa odcinka sieci kanalizacyjnej ciśnieniowej w Majdanie 

Królewskim i budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w Rusinowie. Firmą która realizuje 

te zadania jest firma Ekokanwod Czyszczoń i Półtorak Nowy Korczyn za kwotę 159900,00 zł 

brutto.  

 Przygotowano dokumenty i przeprowadzono postępowanie o zamówienie publiczne w trybie 

przetargu nieograniczonego na usługi i odbieranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych 

z terenu Gminy Majdan Królewski. Po części informowałem wczoraj na posiedzeniu wspólnym 

komisji. Były przeprowadzone dwa postępowania. Nie zostały rozstrzygnięte. Trzecie jest w tej 

chwili w toku i liczymy na to że uda się, firmę która będzie odbierać odpady w roku przyszłym 

w tym postępowaniu wyłonić i podpisać umowę. 

 Przygotowano dokumenty i ogłoszono postępowanie o zamówienie publiczne w trybie 

przetargu nieograniczonego na kompleksową dostawę energii elektrycznej w zakresie 

sprzedaży oraz świadczenia usług dystrybucji do obiektów stanowiących własność gminy 

Majdan królewski Termin składania ofert to jest 27 listopada tego roku. Natomiast usługa 

będzie realizowana w roku przyszłym.  

 Kolejna procedura to jest: dostawa pojazdu specjalnego z kosiarką do rowów z opcją nożyce 

do obcinania krzewów i drzew na terenie gminy Majdan Królewski. To postępowanie było w 

tym roku już prowadzone dwa razy. Raz, potem powtarzane. Nie przyniosło rozstrzygnięcia. 

Oferent deklarował że dostarczy zamawiany sprzęt dostarczy miesiącach jesiennych. Uznałem 

że jest to nie zasadne. W miesiącu wrześniu czy październiku raczej już koszenia przy naszych 

drogach, jakieś tam występują lecz w mniejszym zakresie. Liczę na to że ten sprzęt jeżeli nawet. 

to ta procedura zostanie przeprowadzona i rozstrzygnięta to nastąpi w roku przyszłym w 

miesiącach wiosennych - pierwszy kwartał. 

 Zakończono i odebrano roboty budowlane na zadaniu: wykonanie nawierzchni z kostki 

brukowej zatoki parkingowej drogi i chodnika Majdan Królewski. To jest droga wewnętrzna 

ulica Łokietka. Utwardzenie zatoki parkingowej to jest przy ulicy Jagiellońskiej naprzeciwko 

szkoły i remont chodnika przy drodze powiatowej w książce około 800 m.  



 W wyniku negocjacji zawarto umowy na wykonanie inwentaryzacji na zadanie rozbudowa 

gospodarczego w budynku przy szkole podstawowej w Majdanie Królewskim. 

 Trwa w tej chwili również procedura na dostawa kosiarki bijakowej na pantografie z firmą, to 

jest do tego małego ciągnika naszego który, wykorzystywany jest na lodowisku a kosiarka 

zawieszana na pantografie umożliwi nam wykaszanie traw z chodników. Ciągnik będzie mógł 

poruszać się po chodnikach. Natomiast sąsiedztwie obrzeży krawężnika, tym sprzętem będzie 

można próbować usunąć. 

 Również w tej chwili jest prowadzona procedura na dostawę zamiatarki ciągnionej na potrzeby 

utrzymania dróg w gminie Majdan Królewski. Wskazuje wszystko na to że umowa zostanie 

podpisana u z firmą Szmit za kwotę 85000 tysięcy. 

 Zostały też wymienione drzwi wejściowe do budynku szkoły podstawowej w Klatkach z firmą 

usługi transportowo-budowlane Jerzy Skóra ul. Lasowiacka za 4900,00 zł. 

 Zakończono prace w roku bieżącym siłami własnymi na zadaniach: remont ogrodzenia przy 

placu zabaw na ulicy Jagiellońskiej, czyszczenie zakrzaczenia przy drogach gminnych ulicy 

Podlasek i innych. Zabudowa wiaty przy szkole podstawowej w Majdanie Królewskim, 

przebudowa wiaty przy szkole podstawowej w Hucie Komorowskiej, przebudowa istniejącego 

budynku gospodarczego wraz z rozbudowa o wiatę przy szkole podstawowej w Majdanie 

Królewskim.  

 Na bieżąco realizowany jest nadzór nad robotami budowlanymi realizowanymi przez firmy 

zewnętrzne i przygotowywano również konieczne dokumenty niezbędne do rozliczeń zadań 

wcześniej zrealizowanych. 

Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi i poinformował, że ewentualne pytania będą 

zadawane w pkt. 6. 

 

Ad. 5 

Informacja o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich 
złożenia. 

Pan Przewodniczący odczytał informację przedstawioną przez Wójta Gminy Majdan Królewski 
dotyczącą oświadczeń majątkowych pracowników zobowiązanych do ich złożenia. Następnie odczytał 
informację dotyczącą oświadczeń majątkowych radnych Rady gminy.  

 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 



1) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2021; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu komisji. 

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

2) Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu komisji.  

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

3) zawarcia porozumienia międzygminnego o powierzeniu Miastu Rzeszów zadań Gminy 

Majdan Królewski w zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli poprzez 

przyjmowanie osób w stanie nietrzeźwości do Izby Wytrzeźwień w Rzeszowie; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu komisji.  

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

4) przyjęcia rocznego Programu współpracy Gminy Majdan Królewski z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2021 rok 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu komisji.  

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 



5) wyznaczenia aglomeracji Majdan Królewski; 

Pani Anna Trawińska z- ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Następnie 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i otworzył 

dyskusję. 

Głos zabrał sołtys sołectwa Huta Komorowska Pan Henryk Hałka, który zapytał: O co chodzi z tymi 

aglomeracjami, po co to się robi?  

Odpowiedzi na pytanie udzielił Pan Wójt: kilkanaście lat temu wynikało to z rozporządzenia, że trzeba 

było na terenach gminy określić skupiska, które będą korzystały z dofinansowania ze środków unijnych 

na budowę przede wszystkim kanalizacji. Jeśli chodzi o wodociągi to też można było w jakimś stopniu 

korzystać ale jeśli chodzi o Gminę Majdan Królewski to wodociągi na terenie gminy były już 

zrealizowane do 2000 roku. Zostały dookreślone aglomeracje wcześniejszymi uchwałami, w roku 2014 

te uchwały były zmieniane i nie pamiętam do czego dotyczyły te zmiany ale pewnie terenu jaki 

obejmowały, natomiast wszystkie aglomeracje kończą swój żywot z końcem tego roku i aby dalej były 

możliwości ubiegania się o jakieś dofinansowanie to konieczne jest podjęcie nowych uchwał, które 

określą tereny objęte aglomeracją i te znajdujące się poza aglomeracją.  

Przy braku dalszych zapytań Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddal projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu)   

 

6) wyznaczenia aglomeracji Krzątka; 

Pani Anna Trawińska z- ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały.  

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji. 

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

7) ponownej skargi na działania Wójta Gminy Majdan Królewski w przedmiocie naruszenia 

stosunków wodnych; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu komisji.  

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 13 głosami za przy 1 wstrzymującym się podjęła uchwałę. 



(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

8) zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu komisji.  

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

9) zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok. 

Pani Anna Trawińska z- ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały.  

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji. 

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

Ad. 6 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś wnioski, zapytania.  

Głos zabrała Sołtys sołectwa Majdan królewski Pani Elżbieta Wolan, który zadała pytanie Panu 

Wójtowi: od poniedziałku jest zamknięta brama która prowadzi na parking obok garaży. Miałam już 

kilkakrotnie zapytania w tej sprawie. Chciałabym wiedzieć co mam odpowiedzieć w tej sprawie?  

Pan Wójt wyjaśnił, że brama została zamknięta ponieważ wczoraj został tam ustawiony nowy pojazd 

za kwotę 260 tys. zł i nie jest jeszcze ubezpieczony i zarejestrowany. Stąd się wzięła decyzja i uważam, 

że będzie to zamknięte już teraz zwyczajowo codziennie z tego względu, że ten plac będzie 

wykorzystywany praktycznie dla potrzeb Gminy a nie tak jak dotychczas dla potrzeb okolicznych 

mieszkańców.  

Głos ponownie zabrała Pani Sołtys, która poinformował, że pani która tam prowadzi działalność 

gospodarczą jest zainteresowana tym drugim wejściem i czy będzie możliwość korzystania może w 

określonych godzinach? 

Pan Wójt odpowiedział, że z umowy z tą panią nie wynika, że będzie ona korzystać z placu czy z 

drugiego wejścia, korzysta tylko z lokalu. Można się zastanowić na ile jest uzasadniona potrzeba 

korzystania z drugiego wejścia przez panią która korzysta z lokalu i ewentualnie rozważyć w których 



godzinach udostępnić plac w momencie kiedy pracownik gminy będzie w pobliżu placu czy ewentualnie 

pozostać przy tym co obowiązuje do tej pory, że pani ma wejście od strony ulicy Kozłowieckich i z tej 

strony ma prawo do korzystania z tego lokalu. 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby posesji lub w któryś dzień na spokojnie uzgodnić ten temat.  

Następnie zapytał czy ktoś w tym punkcie ma jeszcze pytania lub wnioski. Nie było.    

 

Ad. 7 

Zamknięcie obrad sesji. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że porządek obrad XVI sesji Rady Gminy został 

wyczerpany, po czym dziękując  zamknął posiedzenie XVI sesji Rady Gminy Majdan Królewski.  

 

 

Protokołował: 

Dorota Borawa 

 

 

 

 


